
PROTOKÓŁ NR 8/07

z posiedzenia Komisji Budżetu, Planowania i Finansów

które odbyło się 4 kwietnia 2007 roku

w Biurze Rady Miejskiej.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 16:00. Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Genowefa Pohoska – Przewodnicząca,

2. Anna Klepacz,

3. Tadeusz Bierowski

4. Kordian Kosowski,

5. Piotr Tyrawa.

Zaproszone osoby:

6. Mirosław Górecki – Burmistrz Miasta,

7. Mieczysław Ławer – Skarbnik Miasta,

8. Janusz Piepiora – Prezes Klubu Sportowego „Olimpia”,

9. Roman Kołodziej, 

10. Roman Tryhubczak.

Porządek obrad:

1. Zmiany w budżetu miasta w roku 2007.

2. Pismo Miejskiego Klubu Sportowego w sprawie dofinansowania zakupu kosiarki spalinowej.

3. Utrzymanie  boisk  na  ul.  Wiejskiej,  w  Krzaczynie  i  na  Wojkowie,  w  tym  omówienie  możliwości 

dofinansowania imprezy w dniu 14.04.07 r. związanej z otwarciem boiska przy sali gimnastycznej na 

ul. Wiejskiej 69. 

4. Współpraca  ze  Związkiem  Gmin  Karkonoskich  w  aspekcie  rozwiązania  w  mieście  problemu 

bezpańskich psów – środki finansowe na ten cel.

5. Propozycja zmian w planie zadań inwestycyjnych na rok 2007.

6. Sprawy różne.

 

Ad. 1 Zmiany w budżecie miasta omówił Pan Skarbnik, M. Ławer. Dotyczyły one:

– zagwarantowania kwoty 2400 zł  w ramach współpracy z Powiatowym Urzędem Pracy w J.  Górze na 

organizowanie i finansowanie robót publicznych;

– przesunięcia z usług pozostałych kwoty 144 186 12 zł na dokonanie dopłaty na rzecz spółki KSWiK;

– wydatkowania z rezerwy Burmistrza kwoty 4 150 zł dla SP nr 1 na wycieczkę dzieci i młodzieży kowarskiej 

do Warszawy;

– przesunięcia  z  Gminnego  Funduszu  Ochrony  Środowiska  kwoty  25  tys.  na  usuwanie  w jednostkach 

organizacyjnych miasta azbestu i jego utylizację.

Ad. 2 Po odczytaniu pisma MKS „Olimpia” w sprawie dofinansowania zakupu kosiarki spalinowej, 
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Komisja  uznaje,  iż  kosiarka  spalinowa  jest  niezbędna  dla  właściwego  utrzymania  stadionu  miejskiego. 

Komisja  po  uzyskaniu  informacji  ze  strony  Pana  Skarbnika  oraz  uczestniczącego  w  spotkaniu  Prezesa 

„Olimpii” J. Piepiory uznała jednak, że dofinansowanie tego zakupu należałoby potraktować jako „podwójne 

finansowanie”, gdyż „Olimpia” jako Stowarzyszenie wygrała konkurs, w warunkach którego zawarto nie tylko 

krzewienie kultury fizycznej, ale także opiekę nad stadionem. Tak więc do zakresu obowiązków „Olimpii” w 

ramach otrzymanej dotacji z budżetu Miasta Kowary należy właściwe utrzymanie stadionu miejskiego. Jest to 

zawarte w umowie użyczenia z roku 2002.

Ad. 3 Przewodnicząca Komisji w toczącej się dyskusji, związanej z opieką nad nowowybudowanymi 

boiskami, podkreśliła, iż w wydatkach budżetowych w dziale „Kultura fizyczna i sport” przewidziana została 

kwota po 2 tys. zł na utrzymanie każdego boiska, tj. na ul. Wiejskiej, w Krzaczynie i w Wojkowie. Komisja 

uznała, że są to skromne środki i w związku z tym można by wzorem ul. Wiejskiej zatrudnić miejscowych 

emerytów  lub  rencistów.  Byłoby  to  najekonomiczniejsze  rozwiązanie.  Obecny  na  posiedzeniu  Pan  R. 

Kołodziej  zaoferował  wyszukanie  chętnego  człowieka  w  Krzaczynie.  Komisja  zaproponowała,  aby  w 

rozwiązaniu problemu opieki nad boiskiem w Wojkowie, tj. wyszukania chętnego rencisty lub emeryta zajął 

się  radny  T.  Bierowski.  Do  obowiązków  zatrudnionych  ludzi  należeć  miałoby:  udostępnienie  dzieciom  i 

młodzieży  sprzętu  sportowego,  przypilnowanie  przestrzegania  regulaminu,  posprzątanie  boiska  i  terenu 

wokół.

Obecny  na  spotkaniu  Pan  Burmistrz  podkreślił,  iż  oprócz  takiej  formy  opieki  nad  boiskami  przewiduje 

zatrudnienie profesjonalisty, który w okresie wakacji, ferii będzie prowadził z dziećmi i młodzieżą (w tych 

trzech dzielnicach) zajęcia sportowe i profilaktyczne.

Ad. 4  G.  Pohoska jako delegat  Rady Miejskiej  zaznaczyła,  iż  istnieje  w ramach ZGK możliwość 

rozwiązania problemu bezpańskich psów. Podkreśliła, że niektóre miasta np. Szklarska Poręba, biorąc pod 

uwagę  potrzeby  w  zakresie  czipowania  psów,  ich  odławiania,  współpracy  ze  Schroniskiem  w  J.  G. 

przeznaczyła z budżetu kwotę 40 tys. zł. W toczącej się dyskusji Komisja uznała, że Kowary winny włączyć się 

do działań ZGK i również wydatkować z budżetu odpowiednią kwotę. Ponadto Komisja zaproponowała, aby 

tytułem  próby  zakupić  kilka  koszów na  psie  nieczystości  i  równolegle  prowadzić  akcje  informacyjne  dla 

mieszkańców w  zakresie  dbania  o  swoje  psy,  w  tym  przestrzegania  regulaminu  czystości.  Pan  Skarbnik 

zgodził się z tą propozycją.

Ad.  5  Komisja  zwróciła  się  do  Pana  Skarbnika  o  rozważenie  możliwości  zwiększenia  zadań 

inwestycyjnych w roku  2007,  o  wybudowanie  placów zabaw dla  dzieci  przy  boisku  na  ul.  Wiejskiej  i  w 

Wojkowie  (zadania  te  miały  być  zrealizowane  w roku  2006  równolegle  z  budową  boisk).  Pan  Skarbnik 

stwierdził, że jest to możliwe w II półroczu roku 2007, jednakże uwarunkował to znalezieniem sponsorów i 

częściowym zgromadzeniem środków finansowych z tegoż źródła. G. Pohoska zdecydowała, że będzie działać 

w tym kierunku licząc na pomoc innych radnych z dzielnicy Podgórza.

 Ad.  5 W  sprawach  różnych  Pan  Burmistrz  wrócił  do  sprawy  utylizacji  dachów  azbestowych  w 

mieście.  Stwierdził,  że  istnieje  potrzeba  rozpoznania  tego  problemu,  skali  potrzeb  oraz  opracowania 

odpowiedniego programu. Komisja wyraziła akceptację do planów Pana Burmistrza i znalezienia środków 

finansowych w budżecie. 
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Inną sprawą poruszoną przez  G.  Pohoską była  możliwość dofinansowania  z  budżetu  miasta  uroczystości 

otwarcia  boiska  w dniu 14.04.07  r.  na  ul.  Wiejskiej.  Pan  Skarbnik  wyraził  akceptację  dla  tej  potrzeby  i 

zaproponował kwotę 300 zł na zakup upominków i nagród dla uczestników rozgrywek sportowych. Również 

Komisja zaproponowała, aby chętni radni wsparli organizację otwarcia boiska dobrowolną składką. 

Ostatnią poruszoną sprawą było pismo Stowarzyszenia Tenisa Ziemnego „Return”, które zwróciło się do P. 

Burmistrza  z  propozycją  renowacji  nawierzchni  kortów  przy  Parkowej  w  Kowarach.  Stowarzyszenie 

współpracuje  z  Lubawką  i  Republiką  Czeską  i  widzi  możliwość  pozyskania  środków finansowych  z  Unii 

Europejskiej.  Prosi  o pomoc w tym zakresie.  Komisja ze względu na znaczne wykorzystanie tego obiektu 

przez dzieci i młodzież z Kowar uważa, że należy dołożyć wszelkich starań w celu dokonania jego naprawy, a 

fakt współpracy przygranicznej może ułatwić pozyskanie środków unijnych.

Na tym zakończono posiedzenie Komisji (18:30). 

Wypływające wnioski z prac Komisji to:

Ad. 1 Komisja pozytywnie oceniła zmiany w budżecie na rok 2007.

Ad. 2 Komisja uznaje, iż dofinansowanie „Olimpii” - zakupu kosiarki spalinowej może być w razie kontroli 

potraktowane  jako nieprawidłowość  i  dlatego Klub powinien szukać  środków na ten zakup we  własnym 

budżecie.

Ad. 3 Komisja uważa, że należy jak najszybciej rozwiązać problem utrzymania nowowybudowanych boisk, a 

ponieważ w budżecie miasta są przewidziane na ten cel środki finansowe,  prosi  P.  Burmistrza i  Komisję 

Oświaty o definitywne zajęcie się tą sprawą tak, aby pozostałe dwa boiska były dozorowane podobnie jak na 

ul. Wiejskiej 69.

Ad. 4 Dla rozwiązania w mieście problemu bezpańskich psów konieczne jest włączenie się do planów ZGK, a 

co za tym idzie wydatkowanie z budżetu odpowiednich na ten cel środków finansowych. Ponadto Komisja 

prosi  P.  Burmistrza  o  podjęcie  w  mieście  akcji  informacyjno-edukacyjnej  w  zakresie  przestrzegania 

regulaminu czystości, w tym obowiązków mieszkańców związanych z posiadaniem psów.

Protokolant:                                                                                                          Przewodnicząca Komisji 

G. Pohoska                                                                                                     Budżetu, Planowania i Finansów
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